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Interpelacja 
C. 

Kilkanaście dni temu na facebookowym profilu Miasta Zgierza pojawiła 

się fotografia, z zabawą odbiciem budynków w kałuży. Takie zdjęcia 

oczywiście wyglądają efektownie, ale każe zadać pytanie o efektywność 

remontu ulicy Rembowskiego, gdzie ta kałuża stanęła mimo niedawnych 

prac. 

Wobec powyższego proszę o informację czy przy okazji obfitych 

odpadów deszczu monitorowane są miejsca powstawania kałuż i czy są 

przeprowadzane analizy co do wykonania koniecznych, często drobnych 

i niskokosztowych prac, które pomogą pozbyć isę tego problemu. 

Przypomnę nieszczęsne przejście dla pieszych przez ul. Długą przy 

ul. Sikorskiego gdzie woda stoi po każdym deszczu, dodatkowo 

gromadzą się tam opadłe liście i obniża się komfort jak i bezpieczeństwo 

korzystania z tego przejścia. Ponownie proszę o rozwiązanie tego 

problemu. 


